
Protokół Nr XXII 
z obrad XXII sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 25 czerwca 2012 roku."

!
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 14,00 w Urzędzie Gminy Pabianice.#

Na ustawowy stan Rady Gminy 15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych. Lista obecności 
radnych stanowi zał. nr 1 do niniejszego protokołu. #

W sesji uczestniczyli także: Wójt Gminy H. Gajda, W- ce- Wójt Gminy R. Figiel Sekretarz 
Gminy J. Słubik, Skarbnik Gminy M. Nowicka,  radca prawny Urzędu Gminy A. Jankowski, 
Kierownik ref. Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej K. Denuszek, Kierownik ref. 
Oświaty Kultury i Sportu M. Wieczorek oraz sołtysi Gminy Pabianice obecni zgodnie z 
załączoną listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu. #

!
Ad. pkt. 1 "

Przewodniczący Rady A. Jaksa otworzył obrady XXI sesji, powitał  przybyłych i stwierdził 
quorum co stanowi prawomocność Rady do podejmowania uchwał. #

Przewodniczący przedstawił przybyłego na sesję Rady Gminy Komendanta Powiatowej 
Straży Pożarnej Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Pabianicach bryg. 
Jerzego Miniasa, który uczestniczył w sesji Rady Gminy aby uroczyście wręczyć  
odznaczenie Wójtowi Gminy Pabianice z okazji jubileuszu 20-lecia funkcjonowania  
Państwowej  Straży Pożarnej. Komendant dokonał  uroczystego wręczenia z tej okazji   
medalu Wójtowi Gminy Pabianice jednocześnie życząc dobrej współpracy z Komendą  
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Pabianicach. Wójt wyraził podziękowanie za 
odznaczenie.#

!
Ad. pkt. 2"

Do protokołu z obrad XXI sesji Rady Gminy radny Ł. Drewniak wniósł uwagę. Uwaga 
dotyczyła uzupełnienia treści pytania jakie zadał Wójtowi Gminy na poprzedniej sesji w 
sprawie dot.  „uporządkowania znaków drogowych na granicy Górki Pabianickiej od strony 
Szynkielewa III, na której odbywa się ruch obwodnicy” Uwaga stanowi pisemny załącznik 
do protokołu obrad XXI sesji Rady Gminy. #

!
Ad. pkt. 3"

Do proponowanego porządku obrad XXII sesji uwag nie wniesiono. Porządek został 
przyjęty w głosowaniu jednogłośnie  i przedstawia się w sposób zapisany poniżej: #

� #1



1. Otwarcie obrad XXII sesji.#

2. Przyjęcie protokołu z XXI  sesji Rady Gminy Pabianice.#

3. Przyjęcie porządku obrad sesji.#

4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.#

5. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami.#

6. Przedłożenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Pabianice, sprawozdania 
finansowego za 2011.#

7. Przedłożenie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu Wójta Gminy 
Pabianice z wykonania budżetu za rok 2011. #

8. Przedłożenie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pabianice o udzielenie 
absolutorium Wójtowi Gminy, przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu gminy 
Pabianice i sprawozdań finansowych. #

9. Przedłożenie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do wniosku Komisji Rewizyjnej. #

10. Informacja o przebiegu zadań inwestycyjnych przyjętych do realizacji w 2012 roku.#

11. Ocena zagospodarowania terenu w otoczeniu dróg ekspresowych oraz stan dróg 
gminnych i powiatowych na terenie gminy w kontekście zakończenia prac na budowie drogi 
S-14 i trwającej budowy trasy S-8. #

12. Interpelacje wnioski i zapytania radnych.#

13. Podjęcie uchwał w sprawach:#

A. rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu za 2011 – Uchwala Nr XXII/171/2012#

B. udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Pabianice za 2011- Uchwala Nr XXII/
172/2012 #

C. zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 - Uchwala Nr XXII/173/2012 #

D. zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 r. – Uchwała Nr XXII/174/2012 #

E. wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 
zabudowanej nieruchomości gminnej – Uchwała Nr XXII/175/2012#

F. zmieniająca Uchwałę Nr XV/126/2011 Rady Gminy Pabianice z dnia 29 grudnia 
2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2015 
– Uchwała Nr XXII/176/2012#
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G. zmiany granic Sołectwa Janowice – Wysieradz - Huta Janowska i Sołectwa 
Żytowice oraz zmiany Statutu Gminy Pabianice – Uchwała Nr XXII/177/2012 #

H. statutów Sołectw Gminy Pabianice – Uchwała Nr XXII/178/2012#

14. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski.#

15.Wolne wnioski, komunikaty i sprawy różne. #

16. Zamknięcie obrad sesji.#

!
Ad. pkt. 4"

Wójt Gminy H. Gajda przedstawił informację o pracy między sesjami Rady Gminy w #

Informacja przedstawia się następująco:#

„INFORMACJA WÓJTA GMINY "
O PRACY MIĘDZY SEJAMI RADY GMINY "
W CZERWCU  2012 ROKU"!!

1. Zakończona została procedura przetargowa na „Modernizację budynku domu 
ludowego wraz z zagospodarowaniem terenu ośrodka kulturalno-sportowego w 
Bychlewie#
Spośród 6  ofert wybrano jako najkorzystniejszą ofertę  złożoną przez Wykonawcę – 
Rol-Bud Elżbieta Grabiszewska, ul. Praga 50, 97-420 Szczerców. #
Oferta ww. Wykonawcy zawierała najniższą cenę spośród ofert niepodlegających 
odrzuceniu – 361 700,00 zł netto, 444 891,00 zł brutto. W dniu 22 czerwca br. została 
podpisana umowa.#!

2. 18 czerwca ogłoszony został przetarg nieograniczony na budowę sieci kanalizacji 
sanitarnej we wsi Piątkowisko - etap I. Termin składania ofert upływa 19 lipca br. #!

3. W dniu 5.06.2012 r. zakończył się konkurs na nabór nauczycieli do prowadzenia zajęć 
pozalekcyjnych w ramach projektu PO KL pt. "Jacek i Agatka-naszą przyszłością. 
Indywidualizacja procesu nauczania poprzez udział w dodatkowych zajęciach 
terapeutycznych i rozwijających zainteresowania dzieci w klasach I-III w Gminie 
Pabianice"#!

4. W dniu 26 czerwca zostanie ogłoszony przetarg nieograniczony na dowóz uczniów 
do szkół w roku szkolnym 2012/2013.#!

5. W dniu 11 czerwca 2012 miał odbyć się ustny przetarg nieograniczony na sprzedaż 
lokalu mieszkalnego o powierzchni 82.97 m2 w miejscowości Górka Pabianicka w 
budynku po byłej Agronomówce wraz z udziałem w prawie własności gruntu na 
działce 119/1 o powierzchni 0.1229 ha będącej własnością Gminy Pabianice. Przetarg 
ten został unieważniony ponieważ, osoba , której miała być sprzedana część tej 
nieruchomości w trybie bezprzetargowym zrezygnowała z prawa pierwokupu. 
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Wobec tego w dniu dzisiejszym proponuję podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w 
przetargu całej nieruchomości. #!

6. W dniu 14.06 Wójt uczestniczył w spotkaniu z mieszkańcami wsi Hermanów na 
temat lądowiska szybowców w Bychlewie. Mieszkańcy proponują, aby wystąpić 
ponownie o opinię czy lądowisko to spełnia wszystkie warunki bezpieczeństwa.#!

7.  W dniu  20.06. odbyły się spotkania z mieszkańcami wsi Janowice i wsi Petrykozy. 
Tematem spotkania było zapoznanie mieszkańców z zasadami tworzenia spółek 
wodnych i sprawy związane z melioracją.#!

8. W dniu 3 kwietnia 2012 roku odbył się sprawdzian dla klas VI Szkół Podstawowych. 
Szkoły z terenu Gminy Pabianice osiągnęły następujące wyniki:#
Średnia w woj. Łódzkim: 22,91 (maksymalna liczba możliwa do osiągnięcia: 40 pkt.)#
SP Bychlew: 28,62 pkt.#
SP Pawlikowice: 23,71 pkt.#
ZSP Piątkowisko: 23,14 pkt.#
SP Petrykozy: 24,92 pkt. #
Wszystkie szkoły osiągnęły wynik przewyższający średnią krajową, wojewódzką 
oraz powiatową, a SP w Bychlewie osiągnęła najwyższy wynik w Powiecie 
Pabianickim i jeden z najwyższych w województwie.#!

9. W dniu 16 czerwca Zespół Pieśni i Tańca „Bychlewianka” występował na X 
Jubileuszowych spotkaniach Zespołów Tanecznych „Zatańcz z nami” w 
Częstochowie. Występ ten został przyjęty owacyjnie, potwierdzając tym wysoki 
poziom artystyczny zespołu”#!!

Ad. pkt. 5"!
Przewodniczący Komisji poinformowali o pracy Komisji między sesjami. #!
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju poinformował, że Komisja między 
sesjami odbyła dwa posiedzenia, na których analizowała założenia do planu rozwoju 
lokalnego. Komisji przedłożono wstępny projekt planu zawierajacy priorytety oraz   
wskazujący   opóźnienia w rozwoju. Pozytywnym uwagi były  takie, iż na terenie naszej 
gminy jest oraz aktywności  gospodarczej. #!
Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej i Komisji doraźnej 
Statutowej M. Muszczak poinformował, że Komisje między sesjami odbyły jedno wspólne 
posiedzenie, na którym  zakończono  prace nad Statutami sołectw, podjęto też  prace nad 
zmianami Statutu Gminy, ponadto Komisja zapoznała się z informacją na temat współpracy 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej z Monarem–Stowarzyszeniem Centrum Pomocy 
Bliźniemu w Pabianicach.  #!
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej i Komisji Gospodarczo - Finansowej informacje o pracy 
Komisji, którym przewodniczą przedłożą  w punktach dot. merytorycznych tematów 
dzisiejszej sesji. #!!
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Ad. pkt. 6"!
Skarbnik Gminy M. Nowicka przedłożyła Radzie Gminy sprawozdanie z wykonania 
budżetu gminy Pabianice za 2011 r. #
Przedłożone sprawozdanie stanowi zał. nr 3 do niniejszego protokołu. #
Skarbnik Gminy przedłożyła Radzie Gminy sprawozdanie finansowe za rok 2011, w którego 
skład wchodzą:#
• bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego Gminy Pabianice#
• bilans jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego#
• rachunek zysków i strat (wariant porównawczy)#
• zestawienie zmian w funduszu jednostki. #
Do sprawozdania Rada nie wniosła uwag. Powyższe sprawozdanie finansowe stanowi zał. 
do protokołu nr 4.#!!
Ad. pkt. 7 "!
Przewodniczący Rady Gminy A. Jaksa zapoznał Radę Gminy z Uchwałą Nr I/75/2012 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 12 kwietnia 2012 r. w 
sprawie opinii o sprawozdaniu Wójta Gminy Pabianice z wykonania budżetu za 2011. 
Przedłożona uchwała stanowi zał. nr 5 do niniejszego protokołu. #
 #!
Ad. pkt. 8"!
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej H. Szafrański przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Pabianice z dnia 21 maja 2012 roku o udzielenie Wójtowi Gminy Pabianice 
absolutorium  z  wykonania budżetu gminy Pabianice i sprawozdań finansowych. Wniosek 
powyższy stanowi zał. nr 5 do niniejszego protokołu. #!
Ponadto poinformował, że Komisja Rewizyjna Rady Gminy w pracach bieżących wystąpiła z 
wnioskiem do Przewodniczącego o odstąpienie od planowanej kontroli Spółki Wodnej w 
Rydzynach i przełożenie jej na późniejszy termin z uwagi  na to że chwili obecnej toczy się 
sprawa dotycząca Spółki Wodnej  w  Sądzie Administracyjnym. #!
Przewodniczący wniosek zaaprobował pozytywnie. #!!
Ad. pkt. 9"!
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pabianice K. Gąsiorek zapoznał Radę Gminy z Uchwałą 
Nr I/113/2012 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 28 
maja 2012 roku w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pabianice o udzielenie 
absolutorium Wójtowi Gminy Pabianice za 2011 rok. Powyższa uchwała stanowi zał. nr 6  do 
niniejszego protokołu. #!
!
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Ad. pkt. 10"

Wójt Gminy H. Gajda przedstawił informację o przebiegu zadań inwestycyjnych przyjętych 
do realizacji w 2012 roku.#

Do informacji nie wniesiono uwag. Informacja stanowi zał. nr 6 do protokołu. #

!
Ad. pkt. 11"

Wójt Gminy przedstawił ocenę zagospodarowania terenu w otoczeniu dróg ekspresowych 
oraz stan dróg gminnych i powiatowych na terenie gminy w kontekście zakończenia prac na 
budowie drogi S- 14 i trwającej budowy trasy S-8. Przedstawiona ocena stanowi pisemny zał. 
nr 7 do protokołu. #

Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej i Organizacyjnej M. 
Gryska, który poinformował, że Komisja odbyła przed sesją posiedzenie wyjazdowe w 
temacie sprawdzenia stanu bezpieczeństwa na drogach w gminie, stanu dróg i rowów 
przydrożnych oraz oświetlenia ulicznego. Komisja uwagę swoją skupiła także na drogach 
technicznych wokół wybudowanej drogi S-14. Komisja stwierdziła, że wiele dróg zostało 
zrobionych, niektóre są w trakcie naprawy. Budowa drogi  S-14 po  północnej stronie gminy  
była bardzo dużym utrudnieniem dla wszystkich i na pewno będzie także utrudnieniem 
obecnie trwająca  budowa drogi S-8 na południowej stronie gminy. #

Komisja zauważyła, że w trakcie budowy drogi S-14 degradacji uległa droga powiatowa 
biegnąca przez Piątkowisko. Obecnie jest ona naprawiona, nie ma dziur. W dniu dzisiejszym 
tuż przed sesją Komisja dokonała podsumowania wyjazdowego posiedzenia z dnia 22 
czerwca br. Zwróciła uwagę na sprawy melioracji w Szynkielewie, gdzie jest dość trudno 
dokonać napraw z uwagi na to, że brak jest map do tego celów. Komisja postawiła wnioski 
między innymi o uzupełnienie oznakowania na drogach, ograniczenie tonażu na nowo 
zrobionych drogach. #

!
Ad. pkt. 12. "

Z interpelacją do Wójta Gminy wystąpiła radna D. Szczesik. #

Interpelacja w sprawie wystąpienia do Starostwa Powiatowego w Pabianicach o naprawę 
drogi powiatowej nr 4911 E biegnącej przez Żytowice, która została doszczętnie zniszczona 
przez samochody ciężarowe podczas prac związanych z budową obwodnicy Pabianic. #

Radny P. Kociołek wystąpił z pytaniem do Wójta Gminy czy do mającego odbyć się odbioru 
inwestycji kanalizacji w Bychlewie i Jadwininie będzie powołana Komisja i jeżeli tak, czy 
będą wchodzili w jej skład  przedstawiciele rady i sołectw.#

� #6



Mieszkańcy zgłaszają problemy, że nie zostały prawidłowo wykonane przepusty, 
niedosypane zostały skarpy, które przy ulewnych deszczach niszczą się. Przed posesją nr 58 
w Bychlewie zostały położone za małe rury. Ponadto są zastrzeżenia do odtworzonych 
chodników.#

Wójt Gminy zabierając głos do powyższego poinformował, że odbiór kanalizacji ustalony 
został na dzień 27 czerwca br o godz. 12:00 Powołana została Komisja, w której skład 
wchodzą między innymi sołtysi miejscowości Bychlew i Jadwinin oraz radni: M. Muszczak i 
P. Kociołek. #

Radny M. Muszczak zapytał kiedy i czy w ogóle będzie zrealizowany wniosek o zwiększenie 
o ½ etatu pracy lekarza w ośrodku zdrowia w Jutrzkowicach. W tej chwili jest zdecydowanie 
za mało przyjęć lekarza w godzinach popołudniowych. #

Radna C. Rychłowska zapytała Wójta, czy są już jakieś informacje w sprawie melioracji w 
Szynkielewie w związku z dostarczonymi Wójtowi Gminy notatkami na zebranie wiejskie w 
Szynkielewie.#

!
Ad. pkt. 13"

Podjęcie uchwał: #

Przewodniczący  Rady Gminy A. Jaksa przedłożył projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 
2011 rok. #

Do projektu uchwały uwag nie wniesiono. #

Uchwała Nr XXII/171/2012 w powyższej sprawie została podjęta w głosowaniu 
jednomyślnie przy 14 osobowym składzie Rady Gminy i stanowi zał. nr 8 do protokołu. #

Po przedstawieniu projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 
głos zabrał radny A. Skawiński, który poinformował Radę, że jako członek Komisji 
Rewizyjnej, która opracowywała wniosek do Regionalnej Izby Obrachunkowej o udzielenie 
absolutorium dla Wójta Gminy nie poparł tego wniosku dlatego, iż jego zdaniem powinny 
były znaleźć się w nim pewne zapisy, które w wyniku głosowania nie znalazły  poparcia. 
Radny wyraził także, iż stara się rzetelnie ocenić pracę Wójta jak i całego  Urzędu Gminy. 
Mimo tego, że jego zdaniem zdarzyły się pewne niedociągnięcia   wierzy w to, że działania, 
które niezbyt dobrze  zapisały się  w etapie Rady podyktowane były jednak  dbaniem o 
dobro mieszkańców gminy i na dzisiejszej sesji postanowił opowiedzieć się za  udzieleniem  
absolutorium Wójtowi Gminy.  #

Więcej głosów do projektu uchwały nie zgłoszono.#
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Uchwała Nr XXII/ 172/2012 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Pabianice 
za 2011 r. została podjęta przy 15 osobowym składzie Rady Gminy – jednogłośnie i stanowi 
zał. nr 9 do protokołu. #

Głos zabrał Wójt Gminy H. Gajda podziękował Radzie za udzielone absolutorium,  
jednocześnie powiedział, że nie zawsze mimo wielu starań, udaje się zrealizować wszystkie 
zamierzenia  ale będzie w dalszym ciągu starał się by sprostać oczekiwaniom Rady i 
mieszkańców gminy. #

Przewodniczący przedstawił kolejny projekt uchwały Nr XXII/173/2012 w sprawie zmian w 
budżecie gminy Pabianice na 2012 rok.#

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej M. Gryska w imieniu Komisji zgłosił 
wniosek, aby w dz. 800 – oświata i wychowanie zmniejszyć wydatki o kwotę 14  200 zł. 
Pozostawiając kwotę  50 tys. zł., uzasadniając to tym, iż w czasie kiedy przyjmowano budżet 
gminy na rok 2012 środki na oświatę zostały zabezpieczone.#

Radny A. Skawiński poddał pod rozwagę, aby na przyszłość tworzyć odrębne projekty 
uchwał, w których przedstawia się propozycje zmian  do różnych działów budżetowych. 
Zapytał kiedy szkoła w Pawlikowicach składała wniosek o zwiększenie środków na usługi 
remontowe. Poza tym prosi o wyjaśnienie na co ma być przeznaczona kwota 13 tys. dla 
szkoły w Pawlikowicach i wyjaśnienie do  kwoty 50 tys. dla Bychlewa.#

Wyjaśnień udzieli Kierownik d.s oświaty kultury i sportu M. Wieczorek. Przypomniał, że w 
projekcie budżetu gminy na oświatę usługi remontowe planowana była kwota 100 tys. zł. 
Rada Gminy postanowiła kwotę 20 tys. zł. przesunąć na wypoczynek letni dzieci i 
młodzieży. #

Poinformował, że wnioski jakie zostały złożone o zwiększenie budżetu nie dotyczyły  tylko  
szkoły w Bychlewie i Pawlikowicach. Do tych dwóch w/w  szkół zostały one ograniczone. #

Jeżeli chodzi o przedsięwzięcie dot. remontu w szkole w Bychlewie: jutro, bądź pojutrze 
będę miał od p. dyrektor symulację kosztów wykonania komina ze stali nierdzewnej – 
poinformował Kierownik M. Wieczorek. Być może okaże się że będziemy mogli zamknąć 
wydatki w zaplanowanej kwocie 80 tys. zł. na remonty w szkołach. Natomiast jeżeli chodzi o 
remonty w szkole w Pawlikowicach – szkoła ta złożyła wniosek pod wpływem interwencji 
Prezesa Klubu Sportowego „Burza”, który to klub użytkuje pomieszczenia w szkole. Chodzi 
o usunięcie skutków powstałych po awarii wodno-kanalizacyjnej. Dyrektor nie ma tych 
środków zaplanowanych w budżecie stąd wniosek o ich zwiększenie. #

Kierownik poprosił o przychylność Rady Gminy w kwestii zabezpieczenia środków na te 
remonty, które teraz w trakcie wakacji mogłyby być wykonane. #

Radny A. Skawiński zadał pytanie czy będą podlegały wycenie przy operatach 
szacunkowych nieruchomości w miejscowościach gdzie została wykonana kanalizacja,  które 
posiadają przydomowe oczyszczalnie ścieków. Czy wiadomo już jest ile nieruchomości 
będzie wyceniane i kiedy spodziewane są z tego tytułu wpływy do budżetu gminy. #

� #8



Wójt poinformował, że nie wie jeszcze kiedy nastąpi ogłoszenie przetargu na sporządzanie 
wyceny nieruchomości, jeżeli zdarzyłoby się, że środki nie zostaną wykorzystane na to 
zadanie, na pewno przejdą one do nadwyżki budżetowej. #

Przewodniczący Rady  zaproponował powrócenie do tematu związanego z wydatkami na 
remonty w oświacie, przypomniał, ze nie posiadamy jeszcze kosztów wykonania komina ze 
stali nierdzewnej dla szkoły w Bychlewie, jeżeli okazałoby się że wykonanie takiego komina 
byłoby tańsze niż remont komina istniejącego wówczas Wójt nie będzie musiał pytać Rady 
Gminy o środki, ponieważ wystarczyłoby już tych które zostały zapisane w budżecie gminy. #

Kierownik M. Wieczorek zwrócił się do Rady z prośbą o pozostawienie w dz. 800 
omawianego projektu uchwały kwoty 1200 zł, które są zabezpieczeniem dla Komisji 
powoływanej w związku z awansem zawodowym nauczycieli. Nauczyciele, którzy kończą 
staż i pretendują do stanowiska nauczyciela mianowanego mają czas do końca czerwca, aby 
złożyć komplet dokumentów i dopiero teraz dokumenty te do nas spływają. #

Skarbnik Gminy poinformowała, że Komisję taką powołuje Wójt Gminy, który musi też 
zapewnić środki dla potrzeb Komisji oceniającej nauczycieli. #

Radny A. Skawiński zaapelował, aby poprzestać dyskusji nad tą drobną jak wyraził kwotą 
1200 zł.#

Radny M. Gryska złożył wniosek, aby w dz. 800 oświata i wychowanie omawianego 
projektu uchwały pozostawić kwotę 51 200 zł. #

Radna Z. Kasperska wyraziła, że nie podoba jej się, że „Rada  stawiana jest  pod murem” .  
W tym roku wydawało się, że w budżecie gminy zostały ujęte już takie środki na remonty w 
oświacie, które zaspokoją  potrzeby. Powiedziane zostało, że na ile tych środków wystarczy, 
na tyle będą wykonywane remonty. #

Więcej głosów w dyskusji nad projektem uchwały nie było. Przewodniczący Rady 
przypomniał, że zostały zgłoszone dwa wnioski. Jeden z nich zgłoszony przez Komisję 
Gospodarczo-Finansową Rady Gminy, aby  w dz. 800 – oświata i wychowanie zmniejszyć 
wydatki o kwotę 14 200 zł. , pozostawiając kwotę  50 tys. zł, drugi natomiast przez radnego 
M. Gryskę o zmniejszenie wydatków w dz. oświata i wychowanie o kwotę 13 tys. zł i 
pozostawienie kwoty 51 200 zł. #

Przewodniczący Rady jako pierwszy poddał do głosowania wniosek Komisji o zmniejszenie  
wydatków w dz. 800 o kwotę 14 200 zł. i pozostawienie  kwoty  50 tys. zł. za którym radni 
opowiedzieli się 6 głosami przy 8 głosach przeciwnych. #

W wyniku takiego głosowania wniosek upadł. #

Po poddaniu do głosowania wniosku zgłoszonego  przez radnego M. Gryskę o zmniejszenie 
wydatków w dz. oświata i wychowanie o kwotę 13 tys. zł. i pozostawienie kwoty 51 200 zł 
radni opowiedzieli się 13 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się i głosie przeciwnym. #
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Skarbnik Gminy poinformowała, że związku z przegłosowanym powyżej wnioskiem należy 
wprowadzić poprawkę do § 1 ust. 1 omawianego projektu uchwały i zapisać iż plan 
dochodów w dz. 900 będzie wynosił 305.490 zł. #

Uchwała Nr XXII/173/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 rok z 
wprowadzonymi powyżej wymienionymi zmianami została podjęta w głosowaniu 13 
głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się bez głosów przeciwnych i stanowi zał. nr 10 
do niniejszego protokołu .  #

Uchwała Nr XXII/174/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 r. została 
podjęta w proponowanym brzmieniu w głosowaniu jednogłośnie i stanowi zał. nr 11 do 
protokołu. #

Po przedstawieniu przez Przewodniczącego Rady projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego zabudowanej 
nieruchomości gminnej głos zabrała radna Z. Kasperska, która przedstawiła swój komentarz 
do projektu uchwały. #

Powiedziała, że jej zdaniem zachowanie p. ********,  która ubiegała się o prawo pierwokupu 
części  nieruchomości z racji ustawowo jej zagwarantowanej, a teraz z tego rezygnuje - jest 
niepoważne.#

Głos zabrał radca prawny Urzędu Gminy stwierdzając że każdy ma prawo różnie oceniać 
zachowanie danej osoby ale sytuacja jaka powstała jest korzystna dla gminy, która będzie 
miała możliwość sprzedaży nieruchomości  w całości. #

Więcej głosów do w/w projektu uchwały nie zgłoszono. #

Uchwała Nr XXII/175/2012 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
ustnego nieograniczonego zabudowanej nieruchomości gminnej została podjęta w 
głosowaniu jednogłośnie i stanowi zał. nr 12 do protokołu. #

Uchwała Nr XXII/176/2012   zmieniająca Uchwałę Nr XV/126/2011 Rady Gminy Pabianice 
z dnia 29 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2012 – 2015 została podjęta w głosowaniu jednogłośnie i stanowi zał. nr 13 do protokołu. #

Uchwała Nr XXII/177/2012 w sprawie zmiany granic Sołectwa Janowice – Wysieradz - Huta 
Janowska i Sołectwa Żytowice oraz zmiany Statutu Gminy Pabianice została podjęta w 
głosowaniu jednogłośnie i stanowi zał. nr 14 do protokołu.#

Uchwała Nr XXII/178/2012 w sprawie Statutów Sołectw Gminy Pabianice została podjęta  w 
głosowaniu jednogłośnie i stanowi zał. nr 15 do protokołu.#

!
!
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Ad. pkt. 14"

Wójt Gminy poinformował, że odpowiedzi  na zgłoszoną interpelację udzieli po przekazaniu 
jej zgodnie z kompetencjami do Starostwa Powiatowego w Pabianicach.#

Na pytania dot. zwiększenia godzin pracy lekarza w godzinach popołudniowych w ośrodku 
zdrowia w Jutrzkowicach poinformował, że przekaże ponownie temat ten Kierownikowi 
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach, ale należy mieć też  na uwadze, że wiąże się to 
ze zwiększeniem budżetu na ochronę zdrowia. #

!
Ad. pkt. 15"

W wolnych wnioskach i sprawach różnych radny A. Skawiński zwrócił się do Wójta Gminy 
o przekazanie informacji mieszkańcom wokół których posesji budowana jest droga S-8 na 
jakich odcinkach będą budowane ekrany akustyczne. #

Radny K. Gąsiorek wnioskował o uwzględnienie w przetargu na dowóz dzieci do 
Gimnazjum - dowozu dzieci z miejscowości Rydzyny oraz Pawlikowice I i II. #

Sekretarz Gminy odpowiedziała, że w specyfikacji zostało to uwzględnione jak również 
dowóz dzieci z osiedla Petrykozy. #

Radny Ł. Drewniak zapytał co zostało poczynione w sprawie ustawienia znaków drogowych 
w Szynkielewie. #

Wójt odpowiedział, że przekazał temat ten do Starostwa Powiatowego i na pewno po 
zakończeniu budowy obwodnicy  zadanie  będzie  wykonane. #

Przewodniczący Rady  poinformował, że „trelinka”, która miała być położona na drodze w 
Szynkielewie II z uwagi na to, że droga ta została naprawiona w inny sposób przez 
wykonawcę obwodnicy S-14 będzie położona na drodze w Janowicach w kierunku 
Poleszyna. #

Sołtys wsi Rydzyny zabierając głos poinformowała, że złożyła do Wójta Gminy pismo o 
przekazanie kwoty 7 tys. zł pozostałej z poprzedniej kadencji rady sołeckiej celem 
przeznaczenia jej na sprzęt nagłaśniający  dla potrzeb samorządu wiejskiego w Rydzynach.  
Sołtys poprosiła o zorganizowanie sesji wyjazdowej do Rydzyn celem obejrzenia przez 
radnych budynku starej szkoły w Rydzynach i podjęcia decyzji co dalej z tym budynkiem. 
Przypomniała, że Wójt poinformował, że w drugiej dekadzie roku podejmie decyzje co do 
dalszych losów tego budynku, być może jego rozbiórki, ale zanim decyzja ta będzie podjęta 
sołtys poprosiła o zorganizowanie sesji wyjazdowej. #

Sołtys wsi Porszewice zaprosiła wszystkich radnych i sołtysów i  wójtów gminy na piknik do 
sołectwa Świątniki, który będzie organizowany w dniu 7 lipca br. o godz. 17:00. #
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Sołtys wsi Janowice T. Owczarek złożyła wniosek pisemny o prawidłową informację 
dotycząca tablic numerycznych wsi Janowice. Wniosek w załączeniu do niniejszego 
protokołu. #

Sołtys wsi Porszewice M. Urbańska zaprosiła wszystkich do wzięcia udziału w pikniku, 
który będzie organizowany  w Porszewicach dnia 21 lipca  br. o godz. 18:00. #

Sołtys wsi Gorzew B. Wójcik – Fater zaprosiła do wzięcia udziału w pikniku dziecięcym w 
Gorzewie dnia 1.09. br o godz. 16,00. #

Sołtys wsi Rydzyny zgłosiła, że  tablice informacyjne wykonane dla miejscowości Rydzyny 
zostały zrobione z nieodpowiedniego materiału (kruszą się). #

Ponadto zgłosiła sprawę dot.  ustawienia tablic z numerami posesji w Rydzynach – 
„Potaźni” w kierunku do p. Piecyka, Czekalskiego i państwa. Osieckich#

Radny K. Gąsiorek poinformował, że w Komendzie Powiatowej Straży  Pożarnej brak jest 
informacji o zamknięciu niektórych dróg w Rydzynach ze względu na budowę drogi S-8. 
Radny prosił , aby taka informacja została przekazana. #

Więcej spraw nie zgłoszono. #

!
Ad. pkt. 16"

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXII sesji Rady Gminy. #!!
Obradom sesji przewodniczył:  
Przewodniczący Rady Gminy  

dr Arkadiusz Jaksa#

!
Protokołowała: Urszula Czerwonka#
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